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Referat fra Forskningslederforum  
Dato:  Torsdag 24.3.2011 

 

Til stede:  

Forskningsledere: Lars Lien (gikk tidlig), Dag Kvale, Karin Lødrup Carlsen (gikk tidlig), Leif Gjerstad, Theis 

Tønnessen, Per Morten Sandset, Guttorm Haraldsen, Ulf Kongsgaard.  

Øvrige: Erlend B. Smeland (møteleder), Ivar P. Gladhaug, Drude M. Fugelseth, Geir Gogstad, Lillian Kramer-Johansen, 

Wenche Reed, Linda T. Helgesen (referent).  

Inviterte: Torbjørn Omland (nestleder Klinmed, Campus Ahus), Hilde Nebb (prodekan forskning, Det medisinske 

fakultet) 

Forfall: Stein Kvaløy, Lars Engebretsen, Randi Stene, Kari Kværner.  

 

 

Sak Sentrale diskusjonspunkter Konklusjon/ oppfølging Ansvar/ 

frist 
13/2011 
Ansvarlig: 
EBS 
 

Godkjenning av 
referat fra forrige 
møte 
 

Ingen kommentarer. Referatet ble godkjent.  

14/2011  
Ansvarlig: 
IPG 
Invitert: 
Omland 
 

Deltagelse fra 
Campus Ahus i FLF  
 
Vedlegg: 
Diskusjonsnotat + 
mandat for FLF 
 

Gladhaug, Omland og Smeland 
orienterte om bakgrunnen for ønsket 
om å innlemme representanter fra 
Campus Ahus inn i FLF. 

- Endringen trer i kraft 
fra og med neste møte.  
- FLFs mandat må 
tilpasses den nye 
sammensetningen. 

IPG 

15/2011 
Ansvarlig: 
EBS og 
IPG 
 
 

Status fra 
koordinerings-
arbeidet UiO - Helse 
Sørøst  
 
Fokussaker: 
A. Harmonisering av 
vilkår for vit. stillinger 
B. Arealer 
 
Vedlegg: Oversikt 
arbeidsgrupper + 
status kombinerte 
stillinger 
 

A. Vilkår vit. stillinger: Kvale og 
Sandset orienterte om arbeidet i 
arbeidsgruppa. To hovedpunkter 
ønskes forankret i FLF: 
Tid til forskning: Utvalget ønsker 
samkjøring av vilkår, ikke individuelle 
avtaler. Stor variasjon i praksis; 
vilkårene på de tidligere sykehusene 
har også blitt tolket ulikt.  
Innspill fra FL: 
- Normen for vilkår bør ikke være for 
rigid, det må være rom for fleksible 
løsninger for utøvelse av normen i 
praksis. 
- Viktig at arbeidsgruppa kjemper for 
forskningstid.  
 
Driftsmidler: Per i dag svært ulik 
størrelse på driftsmidlene for hhv. 
professorater tilknyttet klinisk versus 
lab-virksomhet, samt OUS-finansierte 

Tid til forskning: 
Utvalget må være 
svært konkrete på 
hvilke forutsetninger de 
legger til grunn for 
vilkårene. Målet er 
entydige vilkår, men 
samtidig rom for 
fleksibilitet og lokale 
tilpasninger i selve 
utøvelsen. 
 
 
 
 
 
 
Driftsmidler: FL ønsker 
at vilkårene 
harmoniseres. 
Arbeidsgruppa har 
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versus UiO-finansierte professorater. 
- Et forslag til en viss grad av utjevning 
er å ta ut OUS-finansierte professorater 
fra fordelingsnøkkelen av frie midler fra 
Klinmed, slik at disse kun fordeles på 
UiO-finansierte stillinger. Flere klinikker 
praktiserer allerede dette. 
 
B. Arealer: Tønnessen orienterte: 
Arbeidsgruppa jobber med kartlegging 
av eksisterende arealer til forskning og 
undervisning. Kartleggingen skal danne 
utgangspunkt for en underavtale til 
samarbeidsavtalen mellom OUS og 
UiO. Viktig å sikre involvering fra begge 
parter i planleggingen av fremtidige 
omstruktureringer på arealsiden. 
 

adressert forskjellene i 
driftsmidler både fra 
OUS og UiO og mellom 
lab.fag og kliniske fag 
samt andre institutter 
og fakulteter.  
 
 
Arealer: 
Viktig at FL melder inn 
arealer til forskning og 
undervisning som en 
stor risiko i 
risikoanalysen som nå 
gjennomføres i OUS. 
 

18/2011  
v/ Geir 
Gogstad 
og Hilde 
Nebb 
  

Ny SFF-
søknadsrunde: 
Gjennomgang av 
søknadsprosess 
ved hhv. OUS og 
UiO  
 
Vedlegg: Oversikt 
(foreløpig) over 
søknader til SFF. 
  
Nebbs presentasjon 
er lagt ut på FLFs 
nettside.  
 

Hilde Nebb presenterte seg, og 
understreket at hun som 
forskningsdekan er opptatt av godt 
samarbeid med OUS.  
 
- Søkere fra både UiO og OUS inviteres 
til å bli med på UiOs 
prekvalifiseringsrunde.  
- Søknader med OUS enten som vert 
eller konsortiepartner MÅ få 
godkjenning i OUS-linjen. Ved OUS er 
det lite rom for lovnader om støtte på 
generelt grunnlag; dette er i stor grad 
avhengig av den enkelte klinikk. 
 

- Ønske om bedre 
synkronisering mellom 
OUS og UiO, både av 
søknadsprosessen som 
sådan og av de enkelte 
søknadene.  
 
Frist prekvalifisering 
UiO: 1. april 
 
Frist prekvalifisering 
NFR: 8. juni 
 
 

 

16/2011 
Ansvarlig: 
EBS og 
IPG 
 
 

Vitenskapelig 
bemanningsplan i 
klinikkene: Status 
og veien videre  
 
Vedlegg: Oversikt 
over stillinger 

 

- AU-gruppa jobber med å avklare 
hvordan saken best kan følges opp 
videre, både ift. bemanningsplan og 
behandling av vit. toppstillinger i FLF. 
- Undervisningsregnskapet fra Klinmed 
er planlagt ferdig før påske. 

Saken følges opp når 
undervisningsregnskap 
fra Klinmed er ferdig. 

IPG/ 
EBS 

17/2011 
Ansvarlig: 
EBS 
 

Klinikkenes 
forskningsutvalg 
(FU): prinsipper for 
sammensetning 
 
Vedlegg: 
Statusrapport fra 
klinikkene 
(samledokument) 
 

- Det er stor variasjon fra klinikk til 
klinikk både i organiseringen av 
forskningsutvalg og i oppfølgingen av 
linjeledere i UiO-linjen. Er det ønskelig 
å lage en mer enhetlig organisering?  
Bør forskningsutvalgene i hver klinikk 
følge noenlunde samme mal? Det er en 
utfordring å ivareta toveis informasjon 
både i linjen og fra FL til 
forskningsansvarlig på 
avdelingen/fagmiljøene. 
- Forslag: Klinikkens FU bør få noen 
midler til rådighet.  

 - Det ble foreslått å 
arrangere et 
halvdagsseminar der 
alle medlemmene i 
klinikkenes 
forskningsutvalg 
samles for å diskutere 
organisering, ansvar og 
informasjonsutveksling. 
FL ga sin tilslutning til 
dette.  
 
Saken følges opp i et 
senere FLF-møte. 
 

EBS 
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19/2011 
Ansvarlig:
IPG 
 

Orienteringssaker 
UiO: 
 
Vedlegg: Notat 
arealer + bestilling til 
klinikkenes 
nettansvarlige 
 

 UiO-arealer i sykehuset: Gladhaug 
orienterte om status for instituttets 
arbeid med arealproblematikken. 
 

  

- Ny UiO-web: Gladhaug orienterte om 
noen av de ulike bestillingene som 
kommer tilknyttet ny UiO-web. 
- FL ønsker at Klinmed undersøker 
hvilke muligheter som finnes for 
samkjøring med person-
/gruppepresentasjoner i Cristin og på 
OUS, der en tilsvarende bestilling 
nettopp er fullført. 
 

Gladhaug følger opp 
saken med Marit 
Henningsen, Klinmed. 

IPG 

20/2011 
Ansvarlig:
EBS 
 

Orienteringssaker 
OUS: 
 
Vedlegg: Utkast til  
handlingsplan 
 

Handlingsplan for forskning OUS 
v/EBS:  Smeland gikk gjennom utkast til 
handlingsplan. Handlingsplanen er en 
oppfølging av OUS’ forskningsstrategi.  
 
- IKT: Stor forskjell mellom 
servicenivået på IKT mellom de ulike 
lokalitetene for de som ikke er UiO-
ansatte. Forskernett (RH) er kun 
tilgjengelig for noen i OUS. Dette er et 
problem som er tatt opp både med 
Sykehuspartner, Helse Sør-Øst, som pr 
i dag kun har kapasitet til å prioritere 
samordning av kliniske systemer etter 
fusjonen. Problemstillingen er velkjent 
for IKT-direktør og sykehusdirektøren. 
Det må iverksettes tiltak for å jevne ut 
dagens ulikeheter. En av 
arbeidsgruppene (se sak 15) skal jobbe 
spesifikt med IKT-spørsmål UiO/OUS 
 

- Utkastet behandles i 
FU og kommer tilbake 
til FLF i april. 
- Klinikkene skal lage 
egne handlingsplaner 
som skal ses i 
sammenheng med den 
sentrale  
handlingsplanen.  
 
- Gladhaug følger opp 
sak om søknad om 
brukertilgang til UiO-
nettet for ikke-UiO-
tilsatte. 
 

EBS 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
IPG 

Intern godkjenning av kliniske 
forskningsprosjekter v/Gogstad: 
Det kommer et forslag til en forenklet 
rutine, som innebærer at OUS tar 
utgangspunkt i søknadsskjemaet til 
REK.  
 

Avventer nytt 
elektronisk 
søknadsskjema til REK 
som skal komme i løpet 
av april. 

GG 

- Overføring av arbeidsgiveransvar for 
ansatte i Medinnova lønnet over midler 
på forskningsfond v/EBS: 
HR ved OUS jobber med å rydde i 
overføringen av arbeidsgiveransvar for 
disse stillingene fra Medinnova til OUS 
eller UiO. De fleste stillingene skal til 
OUS, men i noen tilfeller kan UiO være 
mest naturlig arbeidsgiver. 
 

UiO må involveres i 
saken. 
 

EBS 

Eventuelt  Ingen saker meldt.   

 


